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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 8. januar 2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 244 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra udvalget.

Spørgsmål nr. 244:
’’Vil ministeren oplyse, hvornår analysen af revurderingsprocessen senest for-
ventes at skulle være færdig, nu hvor analysens endelige design foreligger?”

Svar:
Ministeriet kan informere om, at forskere fra Forskningsenheden for Almen 
Praksis primo januar 2013 har igangsat analysen om konsekvenser af revur-
dering af lægemidlers tilskudsstatus. 

Forskerne har oplyst, at analysearbejdet vil strække sig over cirka et år, og det 
forventes derfor, at analysen vil være afsluttet primo 2014.

Det er min forventning, at vi med analysens resultater kan blive klogere på re-
vurderingernes konsekvenser og mulighederne for at optimere processerne 
omkring revurderingerne til gavn for både patienterne, lægerne og industrien.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Thomas le Fevre
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